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Zápisnica  

zo zasadnutia komisie kultúry, mládeže, športu a propagácie samosprávy 

Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice – Juh, konaného dňa 25.04.2023  

  

  

Prítomní: členovia a ďalší prizvaní podľa prezenčnej listiny  

Prezenčná listina tvorí prílohu č. 1 zápisnice  

  

  

  

  

Program rokovania:  

  

v zasadačke Miestneho úradu Mestskej časti Košice – Juh, Smetanova 4, I. poschodie, č. dv. 8 

s týmto programom:  

  

 1. Otvorenie zasadnutia a schválenie programu  

2. Informácie o plánovaných športových a kultúrnych podujatiach  

3. Informácie k obsahovej štruktúre ďalšieho občasníka JUŽAN 

4. Diskusia 

5. Záver     

 

 

 

 

        

  

  

 

 

    

   



K bodu č. 1:  

Zasadnutie komisie otvoril a viedol Ing. Radovan Sušila. Predseda privítal prítomných                  

a skonštatoval, že komisia je uznášania schopná. Následne dal predseda komisie hlasovať                  

o predloženom návrhu programu. Program bol jednohlasne odsúhlasený. 

  

K bodu č. 2:  

Informácie o pripravovaných kultúrnych a športových podujatiach predniesla vedúca 

Oddelenia kultúry, mládeže a športu. Prednesené boli plánované akcie na najbližší mesiac- 

hudobné posedenie s ľudovým súborom RUŽA, Pečie celý Juh v spolupráci s Hotelovou 

akadémiou, Deň narcisov v spolupráci s Ligou proti rakovine, prednáška s názvom Hlaholika 

v spolupráci s Domom Matice slovenskej konajúca sa v Spoločensko- relaxačnom centre, 

Oslavy Dňa matiek v KSC Južan a v Spoločensko- relaxačnom centre, účasť zamestnancov na 

akcii Košické Benátky ako súčasť spolupráce s mestom Košice v rámci osláv Dňa mesta Košice 

a účasť zamestnancov úradu, južanov a športových nadšencov na Olympiáde mestských častí 

2023. Komisia bola informovaná o pripravovanom projekte Dopravnej výchovy v spolupráci 

so Strednou odbornou školou Policajného zboru v Košiciach. V prípade úspešnosti projektu je 

možnosť pokračovať v ňom aj naďalej v jesennom období podľa dopytu. Členka komisie, Mgr. 

Tatiana Bognová podotkla, že záujem škôl o tento projekt je enormný, keďže Dopravná 

výchova je pevnou súčasťou učebných osnov a je školám poskytovaná bezplatne. Do budúcna 

navrhuje zvážiť spoplatniť výchovu symbolickým 1 eurom na žiaka, ak by to pomohlo v jej 

ďalšej realizácii. Všetci členovia komisie prijali túto informáciu bez výhrad. 

 

K bodu č. 3: 

Informácie k obsahovej štruktúre občasníka JUŽAN predniesla Mgr. Adriána Krausová, vedúca 

Oddelenia kultúry, mládeže a športu. Keďže občasník je distribuovaný adresne do bytových 

domov a domov na Juhu raz štvrťročne, je potrebné zefektívniť proces roznášky do čo 

najkratšieho časového obdobia. Súčasťou druhého vydania JUŽAN-a budú články: Deň detí na 

Alejovej, rozpis poslaneckých dní, Z rokovania zastupiteľstva, Komisie Miestneho 

zastupiteľstva, Daruj kilečko- poďakovanie, Návšteva delegácie z Budapešti, Deň matiek na 

Juhu, Košické Benátky, Otvorenie ping- pongového stola na Oštepovej, 30.te výročie ľudového 

súboru Jantár, Regenerácia vnútro blokového priestoru ulíc Turgenevova- Lomonosova- 

zhotoviteľ práce na stavbe zastavil, Španielsko trochu inak, Nezabudnuteľná primabalerína 

Alica, Parlamentné voľby do Národnej rady Slovenskej republiky, Žiaci zo ZŠ Staničná 

v medzinárodnom tábore vo Velence, Kuchári bez hraníc varili priamo na hranici za výdatnej 

pomoci Jedálne Vojvodská, Majstri Slovenska- FK Florko Košice a inzercia. Vzhľadom 

k širokému spektru príspevkov sa členovia komisie zhodli jednohlasne na rožšírenom, 10-

stranovom vydaní občasníka namiesto 8 stranového pokiaľ bude tento návrh odsúhlasený 

vedením mestskej časti.  

 

K bodu č. 4:  

V rámci diskusie nemali členovia komisie žiadne príspevky ani dodatočné informácie. 

 

K bodu č. 5:  

              Ing. Sušila poďakoval prítomným členom komisie za účasť na rokovaní. Najbližšie zasadnutie 

komisie bude včas oznámené všetkým členom komisie elektronickou formou. 

    

  

 

 

  

   

                             Mgr. Adriána Krausová                                             Ing. Radovan Sušila  

    Oddelenie kultúry, mládeže a športu                                      predseda komisie  


